

## SUNUŞ

Değerli Okuyucular,

Elektronik Siyaset Bilimi Araştırmaları Dergisi'nin on yedinci sayısı (Haziran 2018) ile tekrar karşınızda olmanın mutluluğunu yaşıyoruz. Fahri Türk "Vergina Güneşi, Çiftbaşlı Kartal ve Türk Hilâli Arasında Bitmeyen Mücadele: Makedonya Torbeşleri" başlıklı alan çalışmasına dayanan makalesinde Makedonya Torbeşlerini çözümlemeye tabi tutmaktadır. Bu bağlamda özellikle Torbeşlerin siyasal hayata katılımları ve söz konusu etnik grubun Türkçe mücadelesi Kırçova örneği üzerinden ele alınmaktadır. Yasemin Konukcu ise "Jeopolitik Güç Mücadelesi ve Basra Körfezinin Önemi" başlıklı çalışmasında jeopolitika kavramı çerçevesinde, Basra Körfezi'nin, bölge ülkeleri açısından önemini analiz ederek güncel tartışmalara ışık tutmaktadır. Selim Kanat, "Komünist İdeoloji, Devrim Anlayışı ve Terörizm" konusuna eğildiği makalesinde ideoloji, devrim ve terörizm kavramları arasındaki ilişkiyi netleştirerek bu kavramları komünizm ideolojisi ve 1917 Bolşevik Devrimi üzerinden ortaya koymaktadır. Haris Ubeyde Dünder yeni hegemonya anlayışı çerçevesinde Bush Doktrinini ayrıntılı ve eleştirel bir bakış açısıyla değerlendirirken, Muhammed Hadin Öner ise İslam ekonomisinde sosyal güvenlik kavramını tekâfül sigorta sistemi üzerinden çözümlemektedir.

Bu açıklamalardan sonra sizi bu sayımızda yer alan makaleleri okumaya teşvik edebildiysek kendimizi mutlu sayacağız.

Editör

Fahri TÜRK

## **Editorial**

Dear Readers,

We are glad to announce that the seventeenth issue (June 2018) of Electronic Journal of Political Science Studies has just been published and it is available online. Based on his fieldwork, Fahri Türk's article on "Unabated Struggle between the Sun of Vergina, Double-headed Eagle and Turkish Crescent: Torbeshes of Macedonia" analyses the Macedonian Torbeshes. Within this context he focuses particularly on the struggle of Macedonian Torbeshes for the introduction of the Turkish language in Kicevo's schools as par example and their participation in the political life of the country. Yasemin Konukçu's article "Geopolitical Power Struggle and the Importance of Persian Gulf" sheds light on recent discussions by elaborating the importance of the Persian Gulf for littoral states through lenses of geopolitics. The article on "Communist Ideology, Perception of Revolution and Terrorism" by Selim Kanat clarifies the triadic relationship between concepts of ideology, revolution and terrorism and elaborates it over the communist ideology and the 1917 Bolshevik Revolution. While Haris Ubeyde Dündar's article provides a detailed and critical point of view about the Bush Doctrine within the framework of new hegemony perception, Muhammed Hadin Öner's study analyses the concept of social security over the "tekâful insurance system" in the Islamic economy.

We would feel very happy if this short introduction motivates you reading articles in this issue.

Editor

Fahri TÜRK

## **Editorial**

Werte Leser\_innen,

Wir sind glücklich, Ihnen die mittlerweile 17. Ausgabe der Elektronischen Zeitschrift für politikwissenschaftliche Studien (Juni 2018) präsentieren zu können. Fahri Türk analysiert die Situation der Torbeschen Mazedoniens in seinem Artikel beruhend auf eine empirisch-ethnologische Feldstudie über “Zankapfel zwischen der “Sonne von Vergina”, dem “Doppeladler” und “türkischem Halbmond: Mazedonische Torbeschen” um deren Gunst Mazedonier, Albaner und Türken buhlen.” In diesem Zusammenhang wird die politische Partizipation der Torbeschen und sowie ihr Engagement für die türkische Sprache in Kiêvo näher analysiert. Yasemin Konukcu untersucht die tagesaktuelle geopolitische Bedeutsamkeit des Persischen Golfs für die Anrainerstaaten in ihrem Artikel “Geopolitische Machtkonstellation und die Bedeutung vom Persischen Golf”. Selim Kanat versucht in seinem Artikel “Kommunistische Ideologie, Auffassung von Revolution und Terrorismus” den Zusammenhang zwischen der kommunistischen Ideologie, der Auffassung von Revolution und dem Terrorismus anhand der Bolschewistischen Revolution von 1917 herauszuarbeiten. Während Haris Ubeyde Dündar die Bush-Doktrin im Rahmen eines neo-hegemonialen Ansatzes detailliert und kritisch durchleuchtet, entwirft Muhammed Hadin Öner ein muslimisches System der sozialen Sicherheit aus dem Konzept der islamkonformen (Sach-)Versicherung (Tekâful) heraus.

Wir schätzen uns glücklich, wenn wir Sie zur Lektüre der Artikel dieser Ausgabe animieren konnten.

Herausgeber

Fahri TÜRK

## İÇİNDEKİLER/CONTENTS/INHALT

<b>Derginin Künye Bilgileri</b>	<b>ii</b>
<b>Sunuş</b>	<b>iv</b>
<b>Editorial (en.)</b>	<b>v</b>
<b>Editorial (de.)</b>	<b>vi</b>
<b>Makaleler /Articles/ Artikel</b>	
<b>Fahri TÜRK</b> <b>Vergina Güneşi, Çiftbaşlı Kartal ve Türk Hilalî Arasında Bitmeyen Mücadele: Makedonya Torbeşleri</b>	<b>1</b>
<b>Yasemin KONUKCU</b> <b>Jeopolitik Güç Mücadelesi ve Basra Körfezinin Önemi</b>	<b>19</b>
<b>Selim KANAT</b> <b>Komünist İdeoloji, Devrim Anlayışı ve Terörizm</b>	<b>37</b>
<b>Haris Ubeyde DÜNDAR</b> <b>Yeni Hegemonya Anlayışı Çerçevesinde Bush Doktrini Üzerine Bir İnceleme</b>	<b>52</b>
<b>Muhammed Hadin ÖNER</b> <b>İslam Ekonomisinde Sosyal Güvenlik Kavramı: Tekâfül Sigorta Sistemi Örneği</b>	<b>72</b>
<b>Kitap Tanıtımı / Book Reviews / Rezensionen</b>	
<b>Derviş Fikret ÜNAL</b> <b>Turkey's Relations with Israil in the 2000s: A Constructivist Perspective, Astana Yayınları, Ankara 2017, ISBN: 978-605-9623-29-2</b>	<b>81</b>
<b>Baskın ORAN</b> <b>Etnik ve Dinsel Azınlıklar Tarih, Teori, Hukuk, Türkiye, Literatür Yayınları, İstanbul 2018, ISBN: 978-975-04-0787-1</b>	<b>84</b>